
Ejerforeningen Giber Å        30.03.2021 

Referat fra generalforsamling 2021 

Torsdag d. 25. Marts 2021 kl. 19 på Zoom – Online 

 

Deltagere: Der var repræsenteret 17 huse på generalforsamlingen 
Referent: Torben Damsgaard (99B) 

 

1. Valg af dirigent samt optælling af medlems-repræsentationen på mødet 
Ad1) Thomas Hey (167) blev valgt som dirigent. Thomas kunne konstatere, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
Stemmer: Der var repræsenteret 17 huse (34 stemmer på generalforsamlingen 
 

2. Formandens beretning 
Ad 2) Formandens beretning blev taget til efterretning. Beretningen er vedhæftet som 
bilag til referatet. 

 

3. Kassererens forelæggelse af årsregnskab for 2020 og budget for 2021 
Ad 3) Kassereren forelagde årsregnskabet. Årsregnskabet blev godkendt. 

 

4. Fastsættelse af kontingent for 2022 
Ad 4) Kontingent for 2022 var foreslået fastsat til kr. 750 som hidtil, hvilket blev 
godkendt. 

 

Ad 5) Thomas Hey (167) er på valg (genopstiller ikke). 
Bestyrelsen foreslog Torben Damsgaard (99B) som ny formand, og han blev valgt. 
 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Ad 6) Den nuværende bestyrelse er (udover formanden): Martin Glad (163), Torben Damsgaard (99B) og Ole Hviid 

Jensen (165) 
Ingen nuværende bestyrelsesmedlemmer er på valg. 
(Ifølge Vedtægterne skal Bestyrelsen bestå af 4-6 medlemmer udover formanden. Der skal derfor vælges 
2-4 nye medlemmer til bestyrelsen.) 

Nyvalgt til bestyrelsen blev: Henrik Bjørn/155, Maria Djernes/147, Susanne Hejlsvig/133  

 

7. Valg af suppleanter 
Ad 7) Der skal vælges 1 eller 2 suppleanter 

Som suppleant blev valgt: Søren Jakobsen/115 

8 Valg af revisor 
Ad 8) Else Pihlkjær har været revisor i den forløbne periode og genopstiller. 

Else Pihlkjær (149) blev genvalgt. 



9. Forslag 
Ad 9) Der var ingen forslag til behandling på generalforsamlingen i år. 
 
 
10. Eventuelt 
Ad 10)  

Der er oprettet en Facebookgruppe for foreningens medlemmer. Den hedder Casa Giber Å. 

Susanne Hejlsvig/133 vil danne et underudvalg og undersøge mulighederne for fælleskøb af 

solceller. Evt forslag fremsættes på næste års generalforsamling. 

Mårslet Fællesråd har sendt info om muligheden for at ansøge kommunen om frø til arealer der 

ønskes udlagt til blomstereng. Dette tages op i Grundejerforeningen Mustrupvej, da de fleste 

grønne arealer passes af den. 


